
   
 

   
 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

 

Protokoll 

Tid: 20-11-26 kl. 18:00-19:30  

Plats: Digitalt. 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com) Deltar från 18:10 

 

Suppleanter:  

Andreas Brolin (andreas-2000@hotmail.com) (ersätter Per Böe)  

Ej Närvarande:  
Per Böe (per.boe@telia.com) anmält förhinder 

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) anmält förhinder 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman  

Styrelsen valde Lena Bohlin till justeringsman.  

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes av styrelsen.  

4. Föregående mötesprotokoll 20-10-29  

Finns på hemsidan och godkändes av styrelsen utan anmärkning.   

5. Kassarapport 

mailto:ejnell.svensson@gmail.com
mailto:henrikbalkander@gmail.com
mailto:lena.k.bohlin@gmail.com
mailto:janove_l@icloud.com
mailto:andreas-2000@hotmail.com
mailto:per.boe@telia.com
mailto:glenn.josefsson@gibon.se


   
 

   
 

Styrelsen godkänner kassarapporten som lämnas av Sara. Vi har till dagens datum 82 

433 kronor i likvida medel.  

6. Årsmöte 2021, datum, framställningar.  

Styrelsen beslutar att göra en framställan till årsmötet i mars. - Förbättring av grusytor 

mellan bilkörbanan och gång-/cykelbanan längs Västra och Östra Sundskogsvägen. 

Det växer väldigt mycket sly på de grusade ytorna. 

Styrelsen beslutar att datum för årsmötet i mars beslutas på nästkommande möte i 

januari. 

7. Avsmalningar av vägar/övergångsställen. 

Styrelsen beslutar att sätta ett budgettak på ca 20 000 kr för projektet detta kalenderår 

(tom mars 2021). 

Styrelsen beslutar att sätta upp reflexstolpar av plast som skruvas fast i asfalten på 

aktuella platser -Västra Sundskogsvägen/Lilla Sundskogsvägen, serpentinen/Västra 

Sundskogsvägen samt Östra Sundskogsvägen/Byhagsvägen. Om dessa inte visar sig 

effektiva köper vi in betongsuggor med reflexstolpe för tydligare visuell effekt.      

8. Belysning 

Styrelsen beslutar att Jan-Ove åter får stöta på Uddevalla energi då de ej gett någon 

vidare återkoppling av de garantiärende de lovat hantera.  

9. Vägkanter (besiktningsprotokoll) 

Styrelsen beslutar att flytta frågan till nästkommande möte då Uddevalla kommun ej 

svarat på vår förfrågan. 

10. Cykelställ vid busshållplatsen närmast området 

Styrelsen beslutar att budgetera 12-15 000 kr för grusning/avjämning av ett område på 

3x10 meter samt beslutar att budgetera 15 000 kr för Cykelställ 3 x 6 cykelplatser.   

11. Betesmarksansökan 

Styrelsen får information om att ansökan är inlämnad. 

12. Långsiktig budget. 

Styrelsen ger Per, Jan-Ove, Sara samt Henrik i uppdrag att ta fram en långsiktig 

budget. Förslaget ska visas på årsmötet i mars 2021.     

13. Övriga frågor.  

Inga övriga frågor.   

14. Nästa styrelsemöte   

Styrelsen beslutar att det blir ett digitalt möte 14/1. 

 



   
 

   
 

 

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Lena Bolin Justeringsman ____________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 
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